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Pan
Cezary Krzyżanowski

Radny Rady Miejskiej

W odpowiedzi na Pana wniosek zgłoszony na V sesji Rady Miejskiej w Barlinku w
dniu 31 stycznia br. w sprawie przejścia dla pieszych w drodze wojewódzkiej m-151 ul.
Gorzowska na wysokości obiektu handlowego „Brico Marche" oraz budowy chodnika od
ulicy Długiej do ul. Myśliborskiej informuję, że w roku 2017 na prośbę
Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Koszalinie został przez Gminę
opracowany projekt budowy chodnika z uwzględnieniem przejścia dla pieszych o które Pan
wnioskuje, projekt ten również uwzględnia budowę zatoki autobusowej w ulicy Gorzowskiej
za skrzyżowaniem z ul Myśliborską wraz z częściowym odwodnieniem tego odcinka drogi.

W dniu 4 października 2017 roku została przekazana dokumentacja dla ZZDW Rejon
Dróg Wojewódzkich w Pyrzycach. Projekt budowy chodnika został zgłoszony do planu na
2019 r. Na dzień dzisiejszy brak jest informacji czy plan został zatwierdzony.
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